
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 22. februar kl. 
17-20. Der er lidt mad ved mødets start. 
Deltagere: 
Afbud: 

 

1. Præsentation af Jonas Højland Steinmetz 
ny pædagogisk leder 

 

2. Godkendelse af dagsorden og valg af 
skribent til kort nyt 

Punkt til dagsordenen orientering om elevsag 
(lukket) 
Mathias – kort nyt 

3. Nyt fra ledelsen til orientering (20 min) 
 

Der var en del sygdom i klasserne før vinterferien, 
der var halve klasser fraværende.  
Fastelavn forløb godt, stor ros til 6.kl for det gode 
arrangement. Også stor ros til forældrene for 
opbakning og de kreative udklædninger. 
Vores børn er gode til at tage ansvar og 
initiativrige. 
Vi har haft 2 lærerstuderende i januar og februar. 
Det er godt for os at have studerende som kommer 
med nysgerrige blikke. Vi har ligeledes Line som er 
halvårs pædagog studerende i skole/sfo. 
Der er indskrevet 41 børn i kommende 0. kl. Det er 
børn i vores nærområde som hovedsagligt er 
indskrevet. Vi er selvfølgelig presset på plads men 
finder funktionel løsning. 
Ny skole er nu endelig kick startet og samarbejdet 
er godt. Det kommer til at forløbe godt og 
forhåbentlig planmæssigt. Planen er at skole og 
daginstitution står klar maj 2026 
Stillingsopslag til pædagog og medhjælper i 
Børnehuset. Der er mange børn i Ry som mangler 
plads, men desværre oplever vi at forældrene 
takker nej, da de håber på plads i deres 
nærområde. 

4. Nyt fra elevrådet (10 min)  

5. Ombygning af klublokalerne til orientering 
(15 min) 

Klubben er to helt almindelige parcelhuse. Disse 
boliger er ikke lovlige som klub lokaler. Derfor 
starter vi 1. marts med at nedbryde indvendigt i 
begge huset således at lokalerne bliver åbne og 
lovlige. Vi har fået en tildeling fra kommunen som 
muliggør ombygningen. Dette er på baggrund af 
kapacitets problemerne. Lokalerne vil efter 
ombygningen kunne bruges til undervisning. Imens 
ombygningen forgår vil klubben opholde sig i 
kælderen ved sløjd samt i gangen ved 5 og 4 kl. 
Projektet står klar 1. maj. 
Parkeringspladsen ved klubben bliver lukket 1. 
marts-1. maj. Vigtigt at få det meldt ud. Børnene 
skal benytte fortovet og ikke sendes over 
parkeringspladsen. 



 

6. Kostordning i Hulen og Børnehuset (20 
min) 
I Skanderborg Kommune har bestyrelsen 
ansvaret for at fravælge eller tilvælge 
kommunal kostordning. Læs vedhæftede 
bilag. Bestyrelsen på Knudsø har mulighed 
for at vælge kostordning til eller fra. Vi har 
hidtil ikke haft kostordning, og ledelsens 
indstiller, at bestyrelsen fravælger 
kostordning. 
Drøftelse og begrundelse uddybes på 
mødet 

Jette og Susanne fremlagde mulighederne for 
kostordning i dagtilbuddet. Det er ikke oplagt i 
Hulen da der ikke er modtager køkken samt den 
pædagogiske form ikke er oplagt til kostordning. 
I børnehuset er der endnu for få børn til at det er 
muligt personalemæssigt. 
Der stemmes nej 

7. Godkendelse af princip for bevægelse – 
redigeret bilag med dagsorden (15 min) 

Jette gennemgår ændringerne i princippet. 
Vigtigt at få skrevet datoer på principperne. 
Godkendt 

8. Lokalefordeling skoleåret 23-24 (15 min) Jette fortæller om fordelingen af klasserne næste 
skoleår 
Der blev drøftet toiletforhold samt parkering.  

9. Timefordelingsplan og dagsstruktur - bilag 
kommer inden mødet (15 min) 

Jette fremlægger plan. Vi går stadig med en 
kortere skoledag, hvilket det også tyder på at 
politikkerne vedtager. 
Bestyrelsen godkender planen. 

10. pædagogisk grundlag og børnesyn til 
gennemgang (15 min) 

Jette fremlægger processen hen imod det færdige 
værdigrundlag for Knudsø.  
Tilføje trivsel i overskrift. Skabe robuste børn. 
Anerkendelses pædagogik. 

11. Årsberetning – hvem skriver og formidling? 
(5 min) 

Kasper 

12. Regnskab og budget (20 min) Jette fremlægger.  
Der er et overskud pga det stigende børnetal. 
Pengene går til ombygning af klub, gyngestativ 
hulen, it investering, inventar investering i skolen 
samt flere ansatte 
I børnehuset er børnetallet lavt og vi har derfor en 
underskuds garanti. 
 

13. næste møde den 23.marts 2023 

 Regnskab og Budget    

 Opfølgning vedr, henvendelse til 

Skanderborg Kommune vedr. cykelsti  

 Digitaldannelse og revidering af princip 

for brugen af mobil 

Næste møde reviderer vores værdigrundlag. Hvor 
vil vi gerne være om 5 år.  
Gennemgang/revidere principper 
Inklusion-evt senere 
 

 


